
東吳大學社會學系校外實習滿意度問卷調查表
Questionnaire on Department of Sociology of Soochow University Off-campus Internship Satisfaction
校外實習合作機構對學系實習課程滿意度意見調查
Satisfaction of the Cooperated Institute of Off-campus Internship with the Internship Course of the Department
	
	非常
同意
5

Strongly Agree
	同意
4

Agree
	普通
3

Neither Agree Nor Disagree
	不同意
2

Disagree
	非常不同意
1

Strongly Disagree

	1. 本機構認為合作實習的學系提供完整的實習計畫。
The Institute agrees that the Department cooperated with for internship has offered comprehensive internship plan.
	
	
	
	
	

	2. 本機構覺得學系教師能主動安排拜訪機構，關心學生狀況。
[bookmark: _GoBack]The Institute agrees that professors of the Department pay visits actively to take care of the intern student.
	
	
	
	
	

	3. 本機構對於實習學生的成果報告感到滿意。
The Institute is satisfied with the student’s achievement report.
	
	
	
	
	

	4. 本機構對於合作實習的學系實習課程感到滿意。
The Institute is satisfied with the internship course of the cooperated Department.
	
	
	
	
	

	5. 本機構未來願意繼續與東吳大學合作實習計畫。
The Institute is willing to cooperate with Soochow University for the internship course in the future.
	
	
	
	
	





